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SUOMEN BRIDGELIITTO – FINLANDS BRIDGEFÖRBUND ry 

HALLITUKSEN KOKOUS 2/2022 

Aika: 26.2.2022 klo 19:00-19:53 jatkuen 27.2.2022 klo 10:00  

Paikka: Hallituksen strategiapäivillä Kangasalla sekä Teams- etäyhteydellä 

Läsnä: Janne Seppälä  puheenjohtaja 
 Hulda Nyberg  sihteeri, toiminnanjohtaja  
 Milena Laitala etänä 
 Martti Meronen 
 Petteri Nieminen 

Veijo Nikkanen osin etänä 
 Fred Sundwall etänä lauantaina 26.2. ja alkukokouksen 27.2.  
 Finn Wardi    osin etänä 
 Pekka Viitasalo etänä lauantaina 26.2. ja alkukokouksen 27.2.  

Timo Sairanen toimistosihteeri, etänä 
 

 
Poissa:  -   
 
1 § Kokouksen avaus 

 SBL:n puheenjohtaja Janne Seppälä avasi kokouksen lauantaina 26.2. klo 19:08. 

2 § Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
 Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
  

3 § Kokouksen sihteerin valinta ja pöytäkirjantarkastajien valitseminen 

Sihteeriksi valittiin toiminnanjohtaja Hulda Nyberg. Pöytäkirjan tarkastajiksi 

valittiin Martti Meronen ja Petteri Nieminen. 

 Pöytäkirja julkaistaan liiton verkkosivuilla viimeistään viikon kuluttua  

 kokouksesta, sekä toimitetaan hallituksen postituslistalle. 

4 § Esityslistan hyväksyminen  

Hyväksyttiin kokouksen esityslista. (Liite 1) 

5 § Talousasiat (Liite 2) 

(käsiteltiin asia lauantaina) 

Fred Sundwall kertoi taloudellisesta tilanteesta. 

SBL:n taloudellinen tilanne näyttää hyvältä. Jäsenmaksukertymässä ollaan 
hieman edellä vuoden 2021 vastaavaa aikaa. 

(Veijo Nikkanen ja Finn Wardi liittyivät kokoukseen puhelimitse klo 19:13) 

Vuoden 2021 tulos on noin 3000 euroa ylijäämäinen. Hyvä tulos on tiukan 
talouskurin ja saatujen koronatukien ansiota. SBL on selviytynyt koronavuosista 
erittäin hyvin taloudellisesti. Taseen omapääoma on yli 227000 ja sen lisäksi 
maksuvalmius on erinomaisella tasolla.  
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6 § SM-parikilpailun uudistus  

(käsiteltiin asiaa sekä lauantaina, että sunnuntaina) 

Keskusteltiin toiminnanjohtajan esittelemästä SM-parikilpailun uudistuksesta. 

Päätettiin antaa uudistus viimeisteltäväksi KKOR:lle seuraavilla reunaehdoilla:  

Aluevaihe korvataan kokonaan uudella kilpailulla: 

simultaanimestaruuskilpailu, joka pelataan kerhoilla. Alueen kerhot voivat 

yhdistyä, jotta saadaan tarpeeksi suuri kilpailu (KKOR miettii rajat). 

Aluevastaavat auttavat alueen kerhoja kilpailujen organisoinnissa. Kilpailu 

pelataan yhden päivän aikana ja siinä pelataan 40 jakoa. Vertailu tehdään kuten 

kerhosimultaaneissa. Kilpailun hinta on 10 euroa/pelaaja + järjestäjäkerhojen 

osuus. KKOR miettii kilpailun mestaripistejaon.   

SM-parikilpailu pelataan Bridge Areenalla ja Shakki Areenalla kahdessa 

ryhmässä, jotka jaetaan ilmoittautumisten perusteella SM-rankingin perusteella.  

A-finaalissa pelaa noin 18–22 kovimmin rankattua paria. Tämän kilpailun kolme 

parasta ovat SM-parikilpailun mitalistit. Loput (minimimäärät yms. määrittää 

KKOR) parit pelaavat haastajafinaalissa. Haastajafinaalista ansaitsee SM-pari 

haastajafinaalin mitalit ja mestaripisteet, sekä kolme parasta saavuttavat suoraan 

paikan seuraavan vuoden A-finaaliin. Tarkoitus on, että haastajafinaali ja A-

finaali pelataan yhtä aikaa, niin, että tauot osuvat yhteen. Haastajafinaalissa 

pelataan kuitenkin vähemmän jakoja ja aloitusaika voi olla eri kuin A-finaalissa.   

KKOR tuo esityksen hallitukselle vahvistettavaksi.   

7 § Kansainväliset asiat 

(käsiteltiin asiaa sekä lauantaina, että sunnuntaina)  

a) PM-kilpailujen tilanne 

Hulda Nyberg kertoi PM-kilpailujen tilanteesta.  

Kutsu on lähetetty Pohjoismaille. Vastauksia odotellaan vielä. 

Kuopion kaupunki on luvannut tapahtumalle tukea 4000 euroa. 

 

b) Champions Cupin tilanne 

Finn Wardi kertoi kilpailun tilanteesta. 

Kilpailun järjestelyissä on tullut haasteita, kun suunniteltu pelipaikka osoittautui 
mahdottomaksi. Uusi pelipaikka on haussa. 
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c) EM-kilpailujen tilanne 

Keskusteltiin maajoukkueiden mahdollisesta rahallisesta tukemisesta 
kilpailuihin.  

Ennen päätöstä maajoukkueiden tukemisesta tehdään selvitys liitolle 
mahdollisesti aiheutuvista sanktioista, jos Suomesta ei lähetetä yhtään 
joukkuetta kilpailuihin. Päätös maajoukkueiden tukemisesta kilpailuun tehdään, 
kun selvitys valmistuu. 

Päätetiin, että jatkossa kaikki joukkuemuotoiset, nykykäytännöllä järjestettävät 
maajoukkuekarsinnat järjestetään RealBridge-alustalla.   

 

8 § BBO-finlandin tilanne 

(keskusteltiin asiasta sekä lauantaina, että sunnuntaina) 

 

Päätettiin, että: 

• BBO-finlandin kilpailuja järjestää jatkossa Lasse Utterin apuna Martti Meronen.  

• Meronen aloittaa kilpailujen vetämisen noin kolmen viikon kuluttua, kun on 

saanut kilpailun järjestämiseen koulutuksen. 

• Timo Sairanen laskee tasoitukset, niissä kilpailuissa, joissa se on tarpeen. 

Tasoitusten laskeminen on nopeaa, kun tasoituskilpailuun on tehty 

laskentaohjelma. 

• Jatkoa varten etsitään vielä noin neljä henkilöä järjestämään BBO-kilpailuja 

satunnaisesti, mikäli vakiojärjestäjille tulee esteitä. Hallitus osallistuu 

henkilöiden etsimiseen. 

• Korvaus BBO-finlandin kilpailun järjestämisestä on 15 euroa kilpailu, mikäli 

palkkion haluaa ottaa vastaan. 

• Markku Seppänen ei toimi enää SBL:n edustajana BBO-finlandissa. 

 

9 § Muut asiat 

• Keskusteltiin aluevalvojien osallistumisesta SBL:n hallituksen kokouksiin.  

Aluevalvojat kutsutaan kokouksiin Teams-yhteydellä niihin kohtiin, joissa 

käsitellään aluevalvojien tehtäviä tai aluevalvojan toimialuetta koskevia 

asioita. Toiminnansuunnittelupäivillä heillä on mahdollisuus osallistua 

toimintasuunnitelman ja budjetin valmisteluun soveltuvilta osin.   

Päätettiin, että kutsutaan aluevalvojat esittäytymään seuraavaan SBL:n 

hallituksen kokoukseen.  

• Pääkilpailunjohtaja Kati Sandström lähtee kansainväliseen 

kilpailunjohtajakoulutukseen Puolaan syyskuussa 2022. Kuluarvio matkasta 

on enintään 1000 €.  

• Keskusteltiin liitolle tehtävistä lahjoituksista. Selvitetään lahjoitusten 

pyytämisen mahdolliset tavat sekä laillisuus ja lupatarve. 

• Vanhojen liiton jäsenten aktivointi, kuinka voisi toteuttaa?  

Keskusteltiin asiasta  
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(klo 10:55 sunnuntaina saapuivat paikalle Fred Sundwall ja Pekka 

Viitasalo). 

 

Todettiin, että vanhoilla jäsenillä on useita syitä liittyä uudelleen 

bridgekerhojen jäseniksi.  

Päätettiin, että Fred Sundwall ja Finn Wardi miettivät miten vanhojen 

jäsenten aktivointi toteutetaan.   

Uudelleenaktivointiin ja esimerkiksi nettipelaamiseen tarvitaan usein 

tukea kerhoilta. Kerhot täytyy myös motivoida vanhojen jäsenten 

uudelleen aktivointiin.  

Päätettiin, että aluevalvojat ovat yhteydessä kerhoihin.   

• WBF:n tiedote Ukrainan sodan tilanteen vaikutuksesta bridgeen 

Käsiteltiin asiaa sunnuntaina.  

Päätettiin, että SBL tekee Suomessa julkilausuman – toiminnanjohtaja ja 

Pekka Viitasalo tekevät ehdotuksen julkilausumaksi. Hallitus tekee päätöksen 

Signaalissa julkilausuman muodosta esityksen jälkeen.  

Reunaehtoina on, että Suomessa järjestettäviin kilpailuihin ei saa toistaiseksi 

osallistua Venäjän tai Valkovenäjän kansalaiset, tai näiden kahden 

kansallisuuden yhdistelmällä olevat kaksoiskansalaiset.  

Keskusteltiin myös siitä, että olisi hyvä nostaa esiin, ettei kohteena ole 

yksittäiset pelaajaystävämme kyseisistä maista, vaan laajempi tukitoimi 

Venäjän perusteetonta ja julmaa Ukrainaan kohdistamaa aggressiota vastaan.    

• yhdenvertaisuusasiat 

Päätetiin, että edetään asiassa Pekka Viitasalon ja Fred Sundwallin esityksen 

(liite 3) mukaisesti.  

• Keskusteltiin siitä, että hyvän pelipöytäkäytöksen video on tarpeellinen ja sen 

tekeminen aloitetaan.   

• nimettiin koulutustoimikunnaksi: 

Veijo Nikkanen (PJ ja koordinaattori) 

Agneta Arle 

Kari Koivisto 

Petteri Nieminen 

Kati Sandström 

Toiminnanjohtaja toimitti hallitukselle muistion kokouksesta, jossa 

koulutustoimikunta muodostui ja keskusteli tavoitteista. (Liite 4) 

 

10 § Seuraava kokous 

Seuraavan kokouksen ajankohta päätetään myöhemmin. 

11 § Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen tauolle lauantaina klo 19:53 ja kokous jatkui 
sunnuntaina 27.2.2022. klo 10:00. Puheenjohtaja päätti kokouksen sunnuntaina 
klo 11:30. 
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X
Janne Seppälä

Puheenjohtaja

 

X
Hulda Nyberg

Sihteeri

 

 

X
Martti Meronen

Pöytäkirjantarkastaja

 

X
Petteri Nieminen

Pöytäkirjantarkastaja

 

 


